
Jabeek, 25-11-2023
Geachte voorzitter en geachte leden van de raad,

Graag jullie aandacht voor het volgende:

Over de aankoop en invulling van het stuk grond tussen Jabeek en Susterseel is nog veel 
onduidelijk. Niet alleen de raad maar ook de bewoners van Jabeek hebben een 
informatieachterstand. Wij weten niet wat op die plek gaat gebeuren.
Dat wij een en ander uit de krant hebben moeten vernemen, vinden we heel vervelend. Het 
overvalt ons. Dit is niet goed voor de gemoedsrust. We willen graag uitleg.

Bovendien lijkt het erop dat ondanks die informatieachterstand er grote druk gezet wordt op 
de aankoop van die grond. 

Vooropgesteld, 100% verduurzamen staat in ons privé leven ook hoog op de agenda, en een 
energiepark in Jabeek juichen wij toe.
Wel willen we inspraak over de uitvoering.

Wellicht is het ook mogelijk om e.e.a. in een energie coöperatie te vatten waarbij wij als 
inwoners direct een energie levering contract kunnen afsluiten met de coöperatie.
Deze kosten kunnen, doordat de energie rechtstreeks uit ons energie park komt, aanzienlijk 
lager zijn dan elektriciteitstarieven die rechtstreeks zijn gekoppeld aan de gasprijs (dit is hier 
immers niet van toepassing).
Op die manier wordt ook op een andere manier draagvlak gecreëerd.

Als inwoners van Jabeek maken we ons grote zorgen over de uitvoering, en geven de raad 
bij haar beraadslagingen het volgende in overweging te nemen:
- Ga in overleg met grondeigenaar om de datum van aanschaf uit te stellen. Dit geeft ruimte 

om meer duidelijkheid te krijgen over wat concreet de plannen zijn.
Bovendien zijn de mogelijkheden, kosten en risico’s (en niet alleen de financiële) beter in 
kaart te brengen;

- Als omwonenden van het stuk grond willen we gehoord worden, en vanaf het begin 
betrokken worden bij de invulling van het energie project.

- We zijn o.a. benieuwd hoe men z’n project wil inpassen in de omgeving en worden 
bijvoorbeeld de criteria van een Nature Inclusive Solar Park als uitgangspunten 
gehanteerd?

- We willen dat zonnepanelen ver genoeg van de woningen liggen zodat het prachtige 
uitzicht waarvan we nu genieten zo min mogelijk wordt belemmerd. De zonnepanelen 
dienen in het landschap te worden ingepast. Ook dit willen we dat zwart op wit wordt vast 
gelegd.

- Een van de problemen bij de zonneweide in Schinveld is de geluidsoverlast die de 
omvormers en trafo’s veroorzaken. We willen graag zwart op wit dat dit in Jabeek niet het 
geval zal zijn. Niet de wettelijke norm hanteren maar een zwaardere. Ook de keuze van 
de positie van de geluidsbronnen ten opzichte van de bebouwing meenemen in deze 
overweging.

- Wij zijn eveneens pertinent tegen windmolens in dit gebied. De afstand, van windmolens 
tot aan de bebouwing in Jabeek is ruim minder dan 1 km, ook als de molens in Duitsland 
komen. De kennis over geluidsoverlast van windmolens in de nabijheid van bebouwing is 
nog onvoldoende.

- We eisen ook inspraak in de voorwaarde die de gemeente meegeeft aan de uitvoerder 
van het project.

- De regie over de uitvoering moet bij de gemeente Beekdaelen blijven, met inspraak vanuit 
de bewoners.

- We wensen dat de gemeente Beekdaelen harde afspraken maakt met de beoogde Duitse 
partner dat de invulling van het project aan de ene kant van de grens niet leidt tot 
ongewenste effecten aan de andere kant.

Met vriendelijke groet,

Rob en Marieke Cappers, Dorpstraat 47


